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Aktivirati moramo vse subjektivne sile
Delo občinske konference SZDL je v preteklem
obdobju potekalo v okviru štirih najpomembnejših
naJog. To so deiegatske volitve v letu 1986, kritična
analiza delovanja političnega sistema socialističnega
samoupravljanja, aktualna vprašanja družbenoeko-
nomskega razvoja občine in priprave na referendum za
IV. samoprispevek. Povsem jasno je, da ob tem niso
zastale tudi druge dejavnosti te organizacije

V predkandidacijskih po-
stopkih za volitve se je poka-
zala prizadevnost vseh front-
nih delavcev SZDL pri evi-
dentiranju moinih kandida-
tov. Še posebej pomembno
vlogo so odigrala predsedstva
krajevnih konferenc SZDL ter
izvršilni odbori Zveze sindika-
tov v organizacijah združene-
ga dela. Ti so uspešno obvla-
dali težave, kljub temu, da so
se hkrati menjavala tudi sindi-
kalna vodstva. Med priprava-
mi in evidentiranjem za dele-
gatske in skupščinske volitve
je prevladalo mnenje, da voli-
tve niso enkratno dejanje za-
menjave delegatov v skupšči-
nah. ampak morajo biti prilož-
nost za aktiviranje vseh sub-
jektov naše družbe, da s skrb-
no in s kritično analizo dose-
danjega dela prispevajo k od-
pravljanju ugotovljenih sla-
bosti.

Vnaši občinije bilo eviden-
tiranih 13.746 možnih kandi-
datov za delegate v skupščine
občine in skupščine samou-
pravnih interesnih skupnosti.
Od tega je bilo 55 odstotkov
žensk, 62 odstotkov mlajših od
40 let (med temi 14 odstotkov
mlajših od 27 let),8,5 odstotka
pripadnikov drugih narodov
in narodnosti. Višjo in visoko
izobrazbo je imelo 36 odstot-
kov kandidatov in med njimi
Je bilv 3,4 odstctka magistrcv
in doktoijev znanosti; srednjo
izobrazbo je imelo 48 odstot-
kov kandidatov, 15 odstotkov
paje bilo nakvalificiranih ali z
nižjo izobrazbo.

Volitve so bile dobro
pripravljene

Pri kandidacijskih postop-
kih je obvladala zahteva, da
moramo delegacije pomladiti
in dati ob enaki kakovsoti
prednost mlajšim kandida-
totn. Prav tako je prevladala
tudi zahteva, da moramo za
nosilce funkcij na vseh ravneh
predložiti več možnih kandi-
datov. Pri kandidiranju smo
se povsod, kjerje bilo le mož-
no, držah te usmeritve in pred-
ložili več možnih kandidatov.

Sam potek volitev, ki so bile
13. in 16 marca, je pokazal, da
so bile priprave dobro oprav-
Ijene. Za skupščine DPSje bi-
lo izvoljenih 2514 delegatov, za
skupščine samoupravnih inte-
resnih skupnosti pa 7047 dele-
gatov. Skupna ugotovitev
vseh družbenopolitičnih orga-
nizacij je bila pozitivna ocena
volilnih opravil. Volitve so po-
kazale, da kljub težkemu času
velika večina občanov podpira
sprejto usmeritev socialistič-
nega samoupravljanja. Samo
manjši del se volitev ni udele-
žilo, zaradi nezainteresirano-
sti. nezadovoljstva ali drugih
vzrokov *

Veliko nalog
v delegatskem
sistemu

V skladu z usmeritvami re-
publiške konference SZDL je
bila socialistična. zveza v pre-
teklem obdobju nosilec in ko-
ordinator javne razprave o kri-
tičrti analizi delovanja politič-

:•., nega sistema socialističnega
^sampHpravljanja Javnu ra/.
<$"prava vSkmjevmh skupnostih

na posebnih zborih, ki so bili
kljub predvolilnim sestankom
dobro obiskani, je bila zelo bo-
gata. Značilno je, da so skoraj
povsod obravnavali probletne
krajevnih skupnostih in obči-
ne, čeprav ni manjkalo tudi
razprav o širših problemih de-
lovanja političnega sistema. V
večini razpravje prevladovalo
stališče, da naj bo ta razprava
samo začetek poglobljenega
dela pri preprečevanju in od-
pravljanju slabosti sistema.

Med drugim je razprava tudi
pokazala, da čaka socialistično
zvezo še veliko konkretnih na-
log na področju uveljavljanja
delegatskega in skupščinske-
ga sistema. Z izvolitvijo novih
delegacij namreč nismo uspeli
tako rekoč čez noč obvladati
nekaterih slabosti, kot so nes-
klepčnost na posameznih se-
jah delegacij. Že na začetku
prvega leta mandata se sreču-
jemo z nedelavnimi konferen-
cami delegacij in delegacija-
mi. Vse to kaže, da vprašanja,
kijih na dnevne rede skupščin
postavljajo praviloma strokov-
ne službe še niso vzbudila za-
dostnega zanimanja delega-
tov. Na to ima prav gotovo
vpliv še vedno preobsežno in
neustrezno gradivo.

Veliko nalog na
področjn
gospodarstva

Predsedstvo občinske kon-
ference SZDLje redno obrav-
navalo vsa pomembna gradiva
iz vsebine programa družbe-
nopolitičnega zbora skupščine
občine Ljubljana Center. Ob
programiranju za skupščinsko
delo v letošnjem letu bo po-
trebno vzpodbuditi vse kra-
jevne skupnosti, organizacije
združenega dela in družbeno-
politične organizacije in druž-
tva, da povedo svoje mneiye o
vsebini tega dela.

Pri uresničevanju nalog na
področju družbenoekonom-
skih odnosov in programa
ekonomske stabilizacije v naši
občini še nismo obvladali vseh
problemov. V okviru SZDL
smo na seji predsedstva in
preko svetov za razvojna vpra-
šanja, družbenoekonomske
odnose in planiranje ocenjeva-
li razmere na področju gospo-
darjenja v naši občini in na
podlagi podatkov izvršnega
sveta sprejemali naposredne
usmeritve, usklajene s frontni-
mi deli, kar daje enoviti akcij-
ski usmeritvi še poseben po-
men. Na področju zaostrova-
nja pogojev gospodaijenja gre
predvsem za organizacije
združenega dela, ki so kronič-
no na robu rentabilnosti ali
imajo izgvbe. Vse to narekuje
resnejše in konkretne vsebin-
ske in strokovno utemeljene
posege v prestrukturiranje go-
spodarstva naše občine.

Občinska konferenca SZDL
seje zlasti v drugi polovici leta
z vso zagnanostjo lotila pri-
prav na izvedbo referenduma
za IV. •samoprispevek. O rezul
tatih dela na tem področju jt-
sestavljeno posebno poročilo,
ki so ga prav tako sprejeli. nn
decemberski seji občinskt.
konferencc -<(>riatif:tifin<
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